
Zápis z výborové schůze TJ Sokol Pouchov
                                          konané dne 14.6. 2023

Přítomni: Kubín, Kubínová, Wolgner, Dušek, Pruknerová, Jakubcová, Vachková, Cáp
Omluveni: Machková
Host: Kadlečková Jana + Kadlečková Natálie, p. Dvořák – zástupce basketbalu

1. Návrh basketbal p. Dvořák – možný nový oddíl Sokola. Tým hraje okresní přebor, 
doposud má 10 členů, počítá s rozvojem, TJ 1 x týdně,  proběhne hlasování o 
možném vstupu – po konci schůze jsme emailem souhlasili.

2. Kontrola bodů z minulé schůze: předání a ukázka historických sokolských materiálů, 
Kouba – předal veškerou členskou evidenci Wolgnerovi, peníze z KHK již na účtu, 
nespokojenost s venkovním so;ballovým hřištěm – není pokropeno – kropit před 
tréninky, buňka so;ball – elektřina stále nejde, musí se řešit přes elektrikáře 
(Wolgner), oddíly předaly aktuální informace na stránky Sokola, so;bal čeká na své 
nové stránky a „proklik“ do nich, předán (Kubín) propočet financí mimo rozsah 
trénování na soustředění – kvůli možným grantům, finance řeší s Danou Kubínovou za
jednotlivé oddíly pouze Dušek, Kubín a Jakubcová, ostatním se peníze na základě 
podaných podkladů proplácet bez souhlasu a podpisu nebudou

3. Vytvořen rozvrh na rok 2023-2024 – v podstatě zůstal stejný až na malé změny.
4. Každý oddíl se podívá na stránky: sesokolemdozivota, jestli se bude chEt zapojit, dále 

akce Penny- Sokol v pohybu
5. Zúčastnit se akce Prezentace sportu na Slavii? V minulosI nepřivedlo zájemce, cílit na

jiné oslovení a získání děE a sportovců jinak
6. Možnost z ČOS propůjčení sokolské sady – brána, stánek a sloup – za vratnou kauci 

5 000,-
7. Ocenění Zlatá koruny – pro dlouholeté trenéry a cvičitele – za Sokol navrhnuta členka

Dagmar Čechová.
8. Do října se bude podávat návrh na grant na cvičitele – nejde bohužel o trenéry
9. Od Národní sportovní agentury přijde grant na děI 3-14 let, MG a so;bal obdrží 

10 000,-, 50 000,- všestrannost (děI cvičící 1x týdně), ještě by měl přijít grant na 
ostatní.

10. Potvrzen grant na údržbu 60 000,- (47 000 invesIční – guma na so;, 13 000 
neinvesIční) 

11. Pruknerová požádala o pronájem malé haly 27.7. v době 17:30-19:00 (seminář našich 
cvičitelů)

12. Pro pojištěnce, žádající potvrzení o zaplacení členských příspěvků bude po připsání 
peněz na účet vydávat cvičitelům Dana Kubínová.

Další schůze – 16.8. 2023 v 18:00 u Kubínů

Zápis provedla: Jakubcová


